
  
  
§  1 (6) 
 PROTOKOLL 
Handikapp- och pensionärsrådet 2014-06-17  
 
 
Tid: Kl 10.00-11.30 
 
Plats: Selet 
 Förvaltningsbyggnaden, Storgatan 27 
 
Ledamöter Helena Öhlund, KS ordförande 
 Sterling Nilsson, DHR 
 Marita Johansson, SKPF 
 Gösta Andersson, PRO 
 Birgit P Hedman, HL 
 Jan-Ove Ohlsson, HRF 
 Karl-Erik Sjöberg, SPF 
 Ulla-Britt Lindbäck, Reumatikerna 
  
Övriga Hans Nyberg, socialchef 
 Agneta Ahl, sekreterare 
 Stina Thelin, fritid- och kultur 
   
 
Justeringsdag: 2014-06-23 
 
Paragrafer: § 21-24 
 
Justerare: Karl-Erik Sjöberg 
 
 
 
Agneta Ahl Helena Öhlund Karl-Erik Sjöberg 
sekreterare  ordförande justerare 
   
 _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _  
 

ANSLAGSBEVIS 
Justeringen har tillkännagivits via anslag 

 
Organ Handikapp- och pensionärsrådet 
 
Sammanträdesdatum 2014-06-17 
 
Protokollet är anslaget  2014-06-23 - 2014-07-15 
 
Förvaringsplats för protokoll Kommunledningskontorets arkiv  
 
 
 Agneta Ahl 
 



  
  
§  2 (6) 
 PROTOKOLL 
Handikapp- och pensionärsrådet 2014-06-17  

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 

 

 
 
 
KHPR § 21 Dnr 55/14-701 
 
DELGIVNINGAR 
 
Sammanfattning av ärendet 
Följande delgivningar anmäls. 
 
 KS-beslut § 33/14 – Kommunal ehälsa inom socialtjänsten 
 KS-beslut § 34/14 – Statsbidrag personligt ombud 2014 samt redovisning 

2013 
 KS-beslut § 35/14 – Riktlinjer för förskrivning av hjälpmedel för personer 

med funktionsnedsättning 
 KS-beslut § 61/14 – Patientsäkerhetsberättelse 2013 
 KS-beslut § 90/14 – Förstudie av framtida äldreomsorg 
 Protokoll Länshandikapprådet den 1 april 2014  
 
Handikapp- och pensionärsrådets beslut 
Lägga informationen till handlingarna. 
 
____ 
 



  
  
§  3 (6) 
 PROTOKOLL 
Handikapp- och pensionärsrådet 2014-06-17  

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 

 

 
 
 

KHPR § 22 Dnr 186/14-701 
 
ANMÄLDA ÄRENDEN TILL DAGENS SAMMANTRÄDE 
 
Sammanfattning av ärendet 
Samrådsgruppen har anmält följande ärenden till dagens sammanträde. 
 
1. ”Varmvattenbassängen – vad händer 
2. Affischtavlor för föreningar efterlyses, exempelvis Lomtjärn 
3. Lokalredovisningen vill vi ha redovisad; lokaler för föreningar, för fest etc. 

Tillgänglighet, hörselslingor som fungerar. Detta ärende redovisas i § 23. 
4. Hur blir det med boulebanan, behovet är minst 8 spelare. Det som behövs är 

ett gruslass samt ny sarg, inte så kostsamt. 
5. Lomtjärn: Räcke till scenen och varför inte en Minigolfbana? 
6. Gruppen önskar/kräver att vara ett remissorgan när det byggs offentliga 

lokaler samt gator och torg (trafikmiljö)”. 
 
Handikapp- och pensionärsrådet 
 
Punkt 1 ovan – Varmvattenbassängen 
Ordförande informerar att uppstarten av bassängen kostade 700 000 kronor. 
Intentionen är att bassängen öppnar, efter sommaruppehållet, till hösten. Beslut 
kommer att fattas av budgetberedningen under september. En utvärdering av 
kostnader och avgifter ska inom kort genomföras. 
 
Rådet beslutar 
Lägga informationen till handlingarna. 
 
 
Punkt 2 ovan – Affischtavlor 
Idag finns tavlor för affischering på ett flertal ställen, bland annat vid stugan i 
Lomtjärn, Turklövern, ICA, Konsum, sparbanksautomaten.  
 
Handikapp- och pensionärsrådets beslut 
Frågan om affischering för föreningar, med flera, tas med till den översiktsplan  
för Älvsbyns centrum som är under utarbetande 
 
 
Punkt 3 ovan – Se § 23. 
 
 
Forts. 



  
  
§  4 (6) 
 PROTOKOLL 
Handikapp- och pensionärsrådet 2014-06-17  

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 

 

 
 
KHPR § 22 Dnr 186/14-701 
 
ANMÄLDA ÄRENDEN TILL DAGENS SAMMANTRÄDE, forts 
 
Punkt 4 ovan – Boulebana 
Gösta Andersson föreslår att den befintliga boulebanan i Lomtjärn utökas med en 
hel bredd då kan fyra matcher spelas samtidigt. 
 
Handikapp- och pensionärsrådets beslut 
Ordförande tar med sig förslaget till Anders Nilsson, Älvsbyns Fastigheter. 
 
 
Punkt 5 ovan – Räcke till scenen i Lomtjärn 
För att sätta upp ett räcke till scenen finns ett regelverk som måste följas.  
 
Handikapp- och pensionärsrådets beslut 
Uppdrar till Anders Nilsson, Älvsbyns Fastigheter, att se över frågan med en 
förhoppning att till kommande sommar är räcket på plats. 
 
 
Punkt 6 ovan – KHPR som remissorgan 
Ordförande informerar att vid samtal med kommunens byggchef att vid 
sammanträde i miljö- och byggnadsnämnden adjungeras berörda instanser vid 
behov. Detta gäller även kommunstyrelsen och dess utskott. 
 
Ordförande informerar även om att Trafikverket kommer, inom en snar framtid, 
ha en workshop på Storgatan. Tid meddelas senare. 
 
Handikapp- och pensionärsrådets beslut 
Lägga informationen till handlingarna. 
 
____ 
 
 



  
  
§  5 (6) 
 PROTOKOLL 
Handikapp- och pensionärsrådet 2014-06-17  

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 

 

 
 
KHPR § 23 Dnr 192/14-809 
 
INVENTERING AV LOKALER OCH HÖRSELSLINGOR 
 
Sammanfattning av ärendet 
Vid rådets sammanträde den 10 december 2013 beslutades att redovisning av 
sammanställning/inventering av lokaler för uthyrning av tillgängliga lokaler samt 
inventering av hörselslingor skulle ske vid rådets sammanträde den 17 juni 2014. 
 
Kjell Tegnelund, fritids- och kulturchef har upprättat sammanställning av lokaler 
för uthyrning enligt bilaga. 
 
Anders Nilsson, VD Älvsbyns Fastigheter, har lämnat redogörelse för hörsel-
slingor i bilaga. 
 
Handikapp- och pensionärsrådet 
Stina Thelin, fritid och kultur, informerar i ärendet. Vid barn- och fritidsutskottets 
sammanträde i september kommer en revidering av sammanställningen av lokaler 
att presenteras. Revideringen gäller specifikt Forums lokaler. Även en ny prislista 
kommer att presenteras.  
 
I den reviderade sammanställningen bör framgå tillgänglighet samt om hörsel-
slingor finns.  
 
Handikapp- och pensionärsrådets beslut 
När revideringen av nu framtagna sammanställning av lokaler är kompletterad 
med beslut från barn- och fritidsutskottet ska sammanställningen läggas ut 
medialt. Informationen läggs till handlingarna. 
 
 



  
  
§  6 (6) 
 PROTOKOLL 
Handikapp- och pensionärsrådet 2014-06-17  

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 

 

 
 
KHPR § 24 Dnr 67/14-701 
 
INFORMATION 
 
Sammanfattning av ärendet 
Information lämnas enligt nedan. 
 
 Ordförande informerar om delårsrapport per april 2014. Prognosen för 2014 

är ett underskott på 9,2 miljoner. Underskottet ska betalas på tre år.  
För socialtjänstens del har, bland annat, särskilt boende ett underskott på 1, 7 
miljoner och hemtjänsten 1,2 miljoner. Omorganisation av hemtjänsten samt 
tillskapandet av 14 SÄBO-platser bedöms under hösten minska kostnaderna. 
Med de extra 14 SÄBO-platserna kommer korttids-/avlastningsplatserna att 
kunna nyttjas bättre.  
 

 Socialchefen informerar om att rekrytering av ny anhörigkonsult pågår. 
 
Handikapp- och pensionärsrådets beslut 
Lägga informationen till handlingarna. 
 
___ 
 
 
 


